

Concept-Verslag van de Algemene Vergadering van de Nationale Bond voor EHBO, gehouden op 20 mei 2023 bij Van der Valk Hotel te Bilt-Utrecht.

---

**Aanwezig:**

**De leden/verenigingen:** EHBO vereniging 's-Heerenberg – Stokkum, EHBO St. Franciscus Rotterdam, EHBO-vereniging Joannes de Deo, EHBO ver. Petrus Donders Tilburg, EHBO Vereniging Huijbergen, EHBO Ijzendijke, EHBO Sint Rafeal, EHBO Millingen Kekerdome, EHBO Barger Oosterveld, EHBO Stramproy Tungelroy, Marijke van Beukering, EHBO Rossum, EHBO ver. Saasveld, EHBO Vereniging St. Willibrord Mill, EHBO Vogelwaarde "Damiaan", EHBO De Vecht, EHBO Didam, EHBO Beek - Loerbeek, EHBO Ossendrecht, EHBO Steenderen, EHBO Duiven, EHBO Boekel Venhorst, EHBO WIMAKO, EHBO Haelen, EHBO Den Bosch, EHBO Lobith tolkamer, EHBO Ede, EHBO Raalte, District Overijssel, EHBO Maasniel

**Bestuur:** Dick Bogers, voorzitter, Peter Willemze, vicevoorzitter, Rob Jansen, secretaris, Rinus Melenboer, penningmeester, Fred Vroomen, lid bestuur, Jos Bouman, lid bestuur

**Interactie:** Achraf Ftatchi

---

**1. Opening**

De voorzitter opent de vergadering om 10:30 uur en heet alle aanwezigen hartelijk welkom.

Mededeling vooraf: er zijn 3 verenigingen die een boek besteld hebben, deze kunnen aan het einde van de vergadering de boeken ophalen bij het bestuur.

De agenda wordt vastgesteld.

**2. A. Bespreken en goedkeuren verslag ALV 14-05-2022**

De voorzitter geeft aan het verslag 'naar aanleiding van' door te willen nemen. EHBO Vogelwaarde geeft aan dat er bij punt 5 staat dat de bestuurders bij elkaar zouden komen om verdere afspraken te maken over de reservering. Wat is er van de afspraken terecht gekomen? De voorzitter geeft aan dat hij daar straks bij de cijfers op terug komt. Verder geeft de voorzitter aan dat er overleg is geweest met de Stichting Fast.

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld met dank aan de notulist.

**2. B. Bespreken en goedkeuren verslag ALV 11-06-2022**

De voorzitter geeft aan dat dit het verslag is van de ALV van 11-06-2022 waar ook over de fusie tussen de vereniging is gesproken. De voorzitter geeft aan het verslag 'naar aanleiding van' door te willen nemen. Lid geeft aan dat zijn naam niet juist in het verslag staat bij punt 8. Lid spelt zijn naam zoals deze in het verslag moet komen te staan: Lurings.

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld met dank aan de notulist.

### **3. Bespreken verslag verenigingsjaar 2022 door secretaris**

De voorzitter geeft voor dit punt het woord aan de secretaris van de vereniging. De secretaris geeft aan dat hij het verslag heeft opgesteld en stelt de aanwezige leden de vraag of er vragen over het verslag zijn. Lid vraagt waar staat individueel voor in het verslag. De secretaris geeft aan dat dit leden zijn die op persoonlijke titel lid zijn van de vereniging. De secretaris vraagt of er verder nog vragen zijn naar aanleiding van dit verslag. De leden hebben verder geen vragen over het verslag. Voorzitter neemt het woord en geeft aan dit punt af te sluiten.

### **4. Bespreken financieel jaarverslag 2022 door penningmeester en kascontrole commissie**

De voorzitter geeft voor dit punt het woord aan de penningmeester van de vereniging. De penningmeester geeft aan terug te kijken op een bewogen jaar door een fusie en een nieuw bestuur. Het bestuur heeft een meerjarenplan opgesteld. Tevens zijn de regiobijeenkomst weer geactiveerd. In sommige bijeenkomsten waren deze er al en in enkele regio's zijn deze helemaal opnieuw opgestart. Ook is het bestuur actief in diverse overige organisaties. Dit brengt ook vergaderkosten met zich mee. Hierdoor zijn de vergader- en reiskosten opgelopen. Tevens heeft de fusie gezorgd voor meer leden en dus ook meer drukkosten voor de magazines. EHBO Noord-Brabant heeft het overgebleven tegoed van € 20.300 euro gestort op de rekening van de Nationale Bond. De fusie heeft er ook voor gezorgd dat er meer contact is geweest met leden en nieuwe leden. Dit heeft geleid tot hogere kantoorkosten. Veel van deze kosten waren niet voorzien en hebben hierdoor voor een negatief resultaat geleid. Veel van deze prijzen (vergaderkosten) zijn ook nog eens verhoogd de afgelopen tijd waardoor de kosten zijn toegenomen. Deze kosten heeft het bestuur beperkt door op goedkopere locaties te vergaderen. Ook de enorm gestegen kosten van het magazine zijn het bestuur niet ontgaan. Dit willen wij graag met de aanwezige leden bespreken en komt terug bij punt 17 van deze vergadering.

Voor het jaar 2023 zullen de gestegen kosten nog steeds merkbaar zijn. De kosten zijn met meer dan 10% gestegen waardoor het noodzakelijk is om de contributie hieraan aan te passen.

De kascommissie heeft op 12 april 2023 de boeking bekeken en heeft ook de conclusie getrokken dat de kosten voor vergaderen en het magazine beperkt moeten worden.

De secretaris bedankt de kascommissie namens het bestuur voor hun bijdrage.

#### *Kascontrolecommissie*

De kascommissie neemt het woord. De kascommissie geeft aan dat zij steekproefsgewijs de administratie hebben gecontroleerd en zij zijn tot de conclusie gekomen dat de boekhouding volledig klopt. Zij hebben aanbevolen de kosten voor vergaderingen en het magazine te beperken.

De voorzitter vraagt aan de leden of er vragen zijn naar aanleiding van het concept jaarplan en de opmerkingen van de kascommissie.

EHBO Vogelwaarde geeft aan dat een collega verenging enkele vragen naar het bestuur heeft gestuurd. Worden deze punten ook behandeld vandaag? De voorzitter geeft aan dat hij deze punten nu kan behandelen maar ook volgende week als hij in Zeeland is bij de bijeenkomst.

EHBO Vogelwaarde geeft aan dat hij enkele vragen over de financiële afwikkeling graag vandaag wil doorlopen. De voorzitter geeft aan dat de toelichting van de penningmeester een groot gedeelte van deze vragen beantwoord heeft. De voorzitter geeft aan dat de rest van de vragen aan bod zal komen bij de begroting.

De voorzitter dankt de kascommissiecontrole voor hun bijdrage. De voorzitter vraagt de leden om decharge. De leden verlenen decharge aan het bestuur.

#### **5. Instellen kascontrolecommissie 2023**

De penningmeester neemt het woord over dit punt. Er zal één persoon uit de kascommissie vertrekken. De penningmeester vraagt of er iemand in de kascontrolecommissie wil. EHBO Den Bosch dhr. van de Kamp wil in de kascontrolecommissie van 2023.

#### **6. Bespreken en vaststellen aangepast jaarplan 2023**

De voorzitter neemt het woord bij dit punt. De voorzitter geeft aan dat iedereen dit document heeft ontvangen en of er vragen zijn.

Sandra geeft aan dat zij het jaarplan naast het meerjarenplan heeft gelegd en de link tussen de twee. Hoe wordt dit ingezet om het ledenaantal te behouden en wie voor welk onderdeel verantwoordelijk is? De voorzitter geeft aan dat zij voor het behoud van de ledenaantallen contact hebben gelegd met Hogeschool Utrecht. Deze zullen waarschijnlijk in het najaar door een groep studenten een onderzoek laten doen onder toezicht van een mentor. Zij zullen inventariseren waar vanuit de plaatselijke verenigingen behoefte is aan ondersteuning zowel van de Nationale Bond als het werven van nieuwe leden.

EHBO Vogelwaarde geeft aan dat de optelling onjuist is op basis van de speldjes. De voorzitter geeft aan dat er inderdaad een fout zit in de optelling bij de begroting. EHBO Vogelwaarde vraagt verder waar de meerkosten voor de nieuwsbrief vandaan komen. De voorzitter geeft aan dat dit punt over de aangepaste begroting gaat en later op de agenda staat.

Sandra vraagt of er binnen het bestuur wel een verdeling is van de plannen. De voorzitter geeft aan dat het bestuur het streven heeft om alle plannen uit te voeren en dat er binnen het bestuur een duidelijke taakverdeling is.

Er zijn verder geen vragen vanuit de leden. Het aangepaste stuk wordt akkoord bevonden.

## **7. Bespreken en vaststellen aangepaste begroting 2023**

De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn over de aangepaste begroting 2023.

EHBO Vogelwaarde geeft aan terug te komen op het punt waarbij een bedrag van € 6.000 is opgenomen in 2023 en in 2024 een bedrag van € 2.100. Hoe kan dit? De voorzitter geeft aan dat de post gaat over de nieuwsbrieven en de website. Nieuwsbrieven komen nu iedere maand uit en de website heeft een upgrade gehad. Daarnaast hebben wij een nieuwe facebookpagina aangemaakt welke kosten met zich mee hebben gebracht. Veel van deze kosten zijn eenmalig geweest en komen niet meer terug in 2024.

Marijke van Beukering geeft aan dat meer abonnees ook meer kosten met zich meebrengt.

EHBO Maasniel geeft aan dat er op blz. 2 een 0 te veel staat. De voorzitter geeft aan dat dit klopt en gewijzigd zal worden.

Er zijn verder geen vragen of opmerking. De aangepaste begroting wordt akkoord bevonden.

## **8. Instellen werkgroepen voor 2023 t.b.v. Opleiding en training; Communicatie en PR; Viering 75-jarig bestaan**

De voorzitter licht toe dat er 3 werkgroepen zijn waar wij graag verenigingen voor willen enthousiasmeren. Lid vraagt of eventuele suggesties naar het bestuur gemaild kunnen worden. De voorzitter geeft aan dat zij graag eventuele suggesties of ideeën ontvangen van de leden.

Lid vraagt wat er verwacht wordt van de verenigingen die willen ondersteunen en wat houden de werkgroepen in.

Bestuurslid Fred krijgt het woord en geeft aan dat Communicatie en PR en het schrijven van de nieuwsbrief vooral door hem gebeurt. Hij zou graag willen dat dit door meerdere leden uitgevoerd kan worden voor zowel de continuïteit als de afwisseling. Eén keer per maand een alinea schrijven helpt al heel erg. Alle verenigingen kunnen mailen om input te leveren voor de facebookpagina.

Er zitten op dit moment 3,5 schrijvers in het schrijverscollectief. Mocht jij als vereniging een stuk willen insturen is dat mogelijk. Het is ook mogelijk om onderdeel te worden van het schrijverscollectief, dit kost wel iets meer tijd 2,5 uur per maand.

Lid geeft aan dat zij nog een deel mist over de Opleiding en Training. De voorzitter geeft aan dat bij Opleiding en Training de komende tijd twee onderwerpen een rol spelen. Het eerste de evenementenzorg. Samen met Marijke van Stichting Fast zijn wij aan het inventariseren of daar een training voor ontwikkeld kan worden om de EHBO'er wegwijs te maken in de veldnorm en evenementenzorg. Tweede punt is dat wij samen met de andere koepels in overleg zijn om een doorlopende leerlijn te ontwikkelen voor de EHBO.

De voorzitter vraagt of er met deze toelichting verenigingen zijn die willen ondersteunen bij de werkgroepen. EHBO Sint Rafael (Danielle de Jong) wil zich aanmelden voor Opleiding en Training. EHBO Den Bosch (dhr. van de Camp) meldt zich aan voor de evenementen zorg. EHBO Sint Franciscus Rotterdam (Astrid) wil nadenken of zij onderdeel wil zijn van de werkgroep feestcommissie.

Peter Willemsen bestuurslid geeft aan dat als er ideeën zijn vanuit de verenigingen, het bestuur dit heel graag hoort.

#### **9. Bespreken en vaststellen aanpassingen Privacyreglement**

De voorzitter vraagt of er naar aanleiding van het stuk vragen of opmerkingen zijn vanuit de leden. De leden hebben geen vragen. Het aangepaste privacyreglement is vastgesteld.

#### **10. Bespreken en vaststellen model Verwerkersovereenkomst tussen Nationale Bond voor EHBO en aangesloten vereniging**

De voorzitter geeft aan dat in de regiobijeenkomsten vaker de opmerking is gemaakt of er geen verwerkersovereenkomst moet zijn tussen Nationale Bond en de aangesloten verenigingen. Wij hebben dit nagevraagd en juridisch advies ingewonnen. Daar waar de verenigingen de behoefte hebben voor een verwerkersovereenkomst is een concept beschikbaar gesteld om een overeenkomst af te sluiten met de Nationale Bond. De voorzitter geeft aan dat dit stuk als onderdeel van de vergadering is meegestuurd. Graag ontvangt het bestuur een akkoord van de leden voor dit concept om dit naar de verenigingen te sturen die hier behoefte aan hebben.

EHBO Nijmegen (Petra) geeft aan dat in de toelichting aangegeven wordt dat het geen verplichting is dus waarom zouden verenigingen het moeten doen. De voorzitter geeft aan dat er een aantal personen zijn die vinden dat het verplicht is vanuit de WBTR. Het bestuur is van mening dat dit geen verplichting is voor de aangesloten verenigingen. Een aantal verenigingen wil toch wel een verwerkersovereenkomst en om deze reden hebben wij een concept opgesteld voor de verenigingen die hier wel behoefte aan hebben. De bestuurder licht verder toe dat er een uitgebreid privacyreglement ligt. Daarin staat ook veel informatie over dit punt. Er zijn verder geen vragen vanuit de leden. Het stuk is akkoord bevonden en zal gedeeld worden met de leden.

#### **11. Bespreken en vaststellen Meerjarenplan 2024-2027**

Fred bestuurslid krijgt het woord bij dit punt. In de vorige ALV hebben wij met elkaar geconstateerd dat er ledenverlies is. Samen met het bestuur hebben wij dit punt besproken. In het meerjarenplan hebben wij dit punt opgenomen. Binnen het bestuur is de ambitie om te groeien in ledenaantallen.

EHBO Stramproy Tungalroy geeft aan dat zij personen aanspreken maar dat deze niet gemotiveerd zijn om lid te worden. Hoe krijgen wij deze mensen gemotiveerd? Is er een handreiking om deze personen enthousiast te maken?

Fred geeft dat het makkelijkste is om de personen in jouw eigen netwerk te benaderen. Daarnaast heeft het bestuur ook gedacht aan EHBO'er meldt EHBO'er aan. Een soort van campagne EHBO voor EHBO.

EHBO Nijmegen geeft aan dat je een cursus nodig hebt wat tijd kost en daarnaast moet je ook de herhalingslessen volgen waardoor personen toch afhaken omdat het tijdsintensief is.

EHBO Barger Oosterveld vraagt of zij aan kunnen sluiten bij de vergadering van plaatselijke verenigingen. Zij hebben de verenigingen gevraagd of het geen idee is om de trainers zelf te trainen, zodat er altijd genoeg EHBO'ers zijn bij een evenement.

Fred geeft aan dat in de gemeente Beek, met behulp van de gemeente, iedere vereniging is gecontacteerd om minimaal 1 EHBO'er naar voren kan schuiven. Het ziet er naar uit dat dat gaat lukken.

EHBO ST. Franciscus Rotterdam geeft aan dat zij heel veel moeite hebben met het werven van nieuwe leden. Er is wel veel vraag maar geen nieuwe leden. Zij hebben al besloten om geen evenementen meer te ondersteunen.

EHBO Boekel Venhorst hadden problemen met het organiseren van een Oranjekruis EHBO diploma terwijl er ook een aantal modules zijn. Zij hebben allerlei verschillende verenigingen aangeschreven met de verschillende modules. Zo zijn de personen al een stapje dichterbij het gehele diploma.

EHBO Rossum, EHBO Saasveld spreken verenigingen aan met de vraag om zelf personen aan te leveren die zij kunnen trainen tegen een gereduceerd tarief. Zij gaan verder spontaan langs en laten hun gezicht zien om onze aanwezigheid kenbaar te maken.

Fred geeft verder aan dat het handig is contact te hebben met de collega-verenigingen om een verzamelcursus te organiseren.

Voorzitter vraagt of er nog vragen/aanvullingen of opmerkingen zijn over het meerjarenplan.

EHBO Boekel Venhorst geeft aan dat er nog veel verenigingen zijn die geen lid zijn van de koepel. Als wij gaan inventariseren wie dit zijn en deze aanschrijven heb je snel potentiële leden.

Marijke van Beukering geeft aan dat het niet verplicht is om een hele cursus te doorlopen. Je kan ook een deel doorlopen en als de persoon bekwaam is het examen laten afleggen. Stichting Fast wil in de regio sessies organiseren als hier behoefte aan is. Een jaar geen examens georganiseerd is zeker verlies van leden.

Voorzitter geeft aan dat met de aanpassing het meerjarenplan akkoord bevonden is door de leden. Leden zijn akkoord.

## **12. Bespreken en vaststellen begroting 2024**

De penningmeester krijgt het woord bij dit punt. Vanwege de gestegen kosten wil het bestuur voorstellen om de contributie te verhogen als de leden hiermee instemmen. Minder inzetten op de magazine en hier kosten proberen te besparen. De contributie waar het bestuur mee heeft gerekend is € 4.50. De contributie is op dit moment € 3.95. Verder staat er in de boekhouding een reservering van € 80.000 voor Stichting Fast. Deze reservering willen wij opheffen. Dit wil niet zeggen dat Stichting Fast geen geld krijgt, echter niet als € 80.000 definitief vast in de boekhouding.

Marijke van Beukering geeft aan het geen probleem te vinden als de reservering voor Stichting Fast van € 80.000 opgeheven wordt. Stichting Fast heeft op dit moment ongeveer € 40.000 op de rekening. Marijke geeft aan dat de vereniging het geld wat gereserveerd staat wellicht goed kan gebruiken, echter ga geen geld oppotten. Marijke stelt voor om de contributie niet in het eerste jaar na de fusie te verhogen maar dit geld te gebruiken om de contributie gelijk te houden. Penningmeester geeft aan het een besluit is van de ALV en dat zij hierover beslissen.

EHBO Nijmegen geeft aan dat zij een aantal magazines ontvangen krijgen, maar dat er altijd een paar blijven liggen. Is er wel eens over nagedacht om dit digitaal te maken. De penningmeester geeft aan dat zij dit binnen het bestuur hebben bekeken en dat zij hier nog niet over uit zijn.

De voorzitter geeft aan dat zij meerdere vormen aan het inventariseren zijn om de informatie in het blad intact te houden en de kosten te verminderen.

EHBO Ede geeft aan dat hij en zijn partner het blad ontvangen wat zonde is.

EHBO Vogelwaarde geeft aan dat in het verleden de advertentiekosten voldoende waren om de kosten te dekken. Wat is er veranderd waardoor dit nu niet meer kan. De voorzitter geeft aan dat het contract onveranderd is en dat alle leden boven de 9000 in rekening worden gebracht á € 1,95. EHBO Vogelwaarde geeft aan dat hij separaat € 1 betaalt voor het ontvangen van het magazine. Marijke van Beukering geeft aan dat jaren geleden € 1 extra in rekening werd gebracht als verenigingen het magazine naar hun leden willen versturen. Tevens geeft Marijke aan dat in de ledenadministratie aangegeven kan worden dat je partner van iemand bent en dus maar één magazine wil ontvangen.

EHBO Nijmegen vraagt of de jaarspeldjes duurder ingekocht worden dan dat de verenigingen betalen. De voorzitter geeft aan dat dit niet het geval is.

Sandra geeft aan dat er in de begroting geen post is opgenomen voor het 75-jarig jubileum. De voorzitter geeft aan dat dit is als post meegenomen in de ALV van 2024. Sandra vraagt als er een commissie komt, hebben deze dan geen geld om uit te geven. De voorzitter geeft aan dat er wel geld is zolang zij maar binnen het budget van de opgenomen post blijven. EHBO Vogelwaarde vraagt of de post voor het 75-jarig bestaan gesplitst kan worden. De voorzitter geeft aan dat dit mogelijk is en dat zij dit gaan doen.

EHBO Huijbergen vraagt waarom de vergaderkosten zo hoog zijn. De voorzitter geeft aan dat er vaker vergaderd wordt en tevens zitten in deze kosten ook alle regiobijeenkomsten. EHBO Huijbergen vraagt wat daarvan digitaal kan. De voorzitter geeft aan dat zij dit zeker doen als het kan.

EHBO Ede vraagt of de regiobijeenkomsten bij de verenigingen zelf kan plaatsvinden. De voorzitter geeft aan dat zij hier zeker gebruik van maken.

EHBO Vogelwaarde geeft aan dat de kosten voor nieuwe inschrijving wederom hoog is op de begroting. Waarom is dat als de werkzaamheden niet meer uitgevoerd hoeven te worden?

De penningmeester geeft aan dat alle administratieve kosten zijn gestegen en dat dit een inschatting is. Het kan zijn dat deze kosten lager uitvallen.

EHBO -vereniging Joannes de Deo stelt de vraag of het secretariaat per vraag wordt betaald. De voorzitter geeft aan dat Interactie niet per vraag krijgt betaald maar tijd in rekening brengt bij de vereniging voor het uitvoeren van werkzaamheden.

Begroting is vastgesteld.

### **13. Bespreken en vaststellen contributie 2024**

De voorzitter refereert aan het voorstel van Marijke van Beukering om de contributie niet te verhogen waar het bestuur voorstelt de contributie wel te verhogen. Bij het niet doorvoeren van een verhoging is er een risico negatief te eindigen. De voorzitter vraagt de ALV wie voor is om de contributie niet te wijzigen. De ALV stemt in met het niet wijzigen van de contributie. De voorzitter geeft aan dat hierbij wel rekening gehouden moet worden met het risico dat het jaar financieel negatief kan eindigen.

### **14. Benoemen Bert Verlaan tot lid van het bestuur**

De voorzitter geeft aan dat het bestuur vorig jaar juni is gestart met 6 bestuursleden. Er stond een vacature open met de voorkeur voor iemand uit Limburg. Helaas is daar niemand uit naar voren gekomen. Sinds een half jaar is iemand bij ons aangesloten als aspirant bestuurslid. Dit gaat om Bert Verlaan. Het bestuur is zeer content met zijn inbreng. Aan u als ALV de vraag of u instemt met het toelaten van Bert Verlaan als bestuurslid.

Bert Verlaan stelt zich voor. Geboren in 1955, Vliegbouw gestudeerd verschillende banen gehad. Scheidsrechter bij de koninklijke Nederlandse roeibond. Bert is met pensioen en heeft tijd over die hij wil besteden aan de vereniging. Bert heeft zijn EHBO-diploma in 1985 gehaald.

De voorzitter voegt toe dat Bert zich bezighoudt met de evenementenzorg waar hij veel van weet. De voorzitter vraagt de ALV akkoord te gaan met het toelaten van Bert tot het bestuur. De ALV gaat akkoord met het toetreden van Bert als bestuurslid.



**15. Herbenoemen Rob Jansen en Peter Willemze-Reedijk aangezien zij in juni 2023 conform rooster van aftreden aan de beurt zijn**

De voorzitter geeft aan dat er twee bestuursleden zijn die aftredend zijn en ook weer opnieuw verkiesbaar zijn. Afgelopen jaar heeft het bestuur besloten een wijziging in het rooster te maken omdat anders alle bestuursleden tegelijk moeten aftreden. Er is voor gekozen om 2 bestuursleden in het eerste jaar af te laten treden en daarbij ook herkiesbaar te stellen. In het tweede jaar ook weer twee bestuursleden die af gaan treden en ook gelijk weer herkiesbaar zijn. De laatste twee personen na 3 jaar volgens de statuten dienen af te treden en wederom herkiesbaar zijn.

Beide bestuursleden hebben aangegeven graag in het bestuur te willen blijven. De voorzitter vraagt de ALV middels een applaus de twee personen wederom tot het bestuur toe te laten. De ALV is akkoord met het toelaten van beide heren tot het bestuur.

**16. Benoemen van Marijke van Beukering-Huijbregts tot Erelid van de vereniging**

De voorzitter vraagt voor het punt Marijke van Beukering naar voren. Marijke is voorheen jaren de voorzitter geweest van de vereniging en heeft een belangrijke bijdrage geleverd aan de fusie. De voorzitter geeft aan dat zij voor alle inzet die Marijke voor de vereniging heeft mogen leveren zij haar graag als erelid willen benoemen. De voorzitter vraagt de ALV of zij hiermee instemmen. De ALV is akkoord. Marijke van Beukering is erelid van de vereniging.

Marijke van Beukering spreekt haar waardering uit voor het werk dat het nieuwe bestuur na de fusie heeft verzet.

**17. Interactie met de zaal over onderwerpen zoals: Welk promotiemateriaal is gewenst, welke hulp ondersteuning wordt gemist, hoe wil men geïnformeerd worden (nieuwsbrief, magazine, website, facebook), wensen t.a.v. opleidingen en trainingen**

De voorzitter geeft aan dat hij dit punt kort wil behandelen omdat dit punt eerder tijdens de ALV besproken is. De voorzitter geeft Bert uit het bestuur het woord omdat hij iets heeft ontwikkeld (kleding).

Bert geeft aan dat zij gebruik maken van hesjes welke zij kunnen bedrukken. De hesjes zijn verkrijgbaar in twee verschillende kleuren. Je kan er je eigen verenigingsnaam op laten bedrukken om zichtbaar te zijn tijdens een evenement. Een hesje is een alternatief voor de dure kleding die nu nog wel eens wordt aangeschaft. Mocht je als vereniging of persoon vaker op een evenement staat loont het wel om de duurdere kleding aan te schaffen. De richtprijs is ongeveer 25/30 euro bedrukt en al. Als wij willen bestellen moeten wij een minimale bestelling hebben van 50 stuks. Dit aantal is niet per vereniging maar als gezamenlijke eerste bestelling.

EHBO -vereniging Joannes de Deo vraagt waarom er geen landelijke lijn is voor de kleuren die gebruik worden. Bert geeft aan dat er geen wettelijke kader is voor de kleuren. Wellicht iets om in de toekomst te bespreken.

De voorzitter vraagt aan de ALV of er nog behoefte is aan ander promotiemateriaal. EHBO Nijmegen vraagt of er ook promotiemateriaal is wat wij op de huidige materialen kan naaien. De voorzitter geeft dat zij dit meenemen als idee. EHBO Will heeft behoefte aan een nieuwe vlag. EHBO -vereniging Joannes de Deo vraagt of er ook materialen gehuurd kunnen worden. De voorzitter geeft aan dat zij hierover na gaan denken. Lid geeft aan, om te voldoen aan de veldnorm zijn tegenwoordig veel spullen nodig waarbij het fijn zou zijn als er een algemene opslag zou zijn voor deze spullen waar ook gehuurd kan worden. De voorzitter geeft de ALV mee dat zij eventuele idee en suggesties naar het bestuur kunnen maken. Op basis hiervan kan het bestuur een mooi pakket samenstellen.

#### **18. Presentatie van de App door Sander van Beukering middels gelijktijdige installatie van de app door de aanwezigen op hun telefoon**

De voorzitter geeft voor dit punt het woord aan Sander van Beukering. Sander heeft voor de verenging de ledenadministratie ontwikkeld inclusief een app die gebruikt kan worden. Sander geeft uitleg over de app en de activiteitenmodule. Op de website staat een handleiding die leden kunnen gebruiken.

De voorzitter dankt Sander voor de uitleg en vraagt om toelichting over de pilot waar zij nu mee bezig zijn. Zij zijn benaderd door het Oranje Kruis om te inventariseren of de dingen die nu via de portal van het Oranje Kruis moeten ook in de toekomst via een eigen systeem kunnen. Er zijn 3 EHBO verenigingen die hebben aangegeven mee te willen doen aan deze pilot.

#### **19. Rondvraag**

EHBO Rotterdam vraagt wanneer de Regiobijeenkomsten plaatsvinden. De voorzitter geeft aan dat er nog geen data gepland zijn voor het midden en het oosten van het land. Er staan alleen bijeenkomsten gepland voor Brabant en Limburg.

EHBO Vogelwaard vraagt of materialen verplicht gekeurd moeten worden voor evenementen. Bestuurslid licht toe dat in het kader van de evenementenzorg evenementorganisatoren verplicht zijn om aan de kwaliteitswetgeving te voldoen. Hier kan in staan dat er alleen gekeurde materialen gebruikt mogen worden bij een bepaald evenement. Dit heeft te maken met de vergunning die verleend is voor een evenement.

Marijke van Beukering is samen met de KNV bezig om een train de trainer op te zetten. Op 26 augustus 2023 zal de eerste training gaan plaatsvinden op verschillende plekken. Mocht je interesse hebben om mee te doen mail dan naar: [marijkevanbeukering@gmail.com](mailto:marijkevanbeukering@gmail.com)

**20. Datum ALV in 2024, 25 mei**

De voorzitter stelt voor om de volgende ALV op 25 mei 2024 plaats te laten vinden. Er zijn geen vragen vanuit het bestuur hierover. Datum voor 2024 is vastgesteld.

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt de aanwezige verenigingen.